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ȘTIRI TV

 » Politic

Candidați la alegerile parlamentare
77 de candidați vor încerca să convingă electoratul din 
Neamț că merită să ocupe un fotoliu de deputat sau senator 
în Parlamentul României. La alegerile de pe 9 decembrie 
vor participa 7 partide, respectiv alianțe politice și electo-
rale. Toate au depus la biroul electoral județean liste com-
plete pentru cele 11 colegii din județ. Acestora li se vor 
adăuga minoritățile naționale care au depus candidaturile 
la Biroul Electoral Central. Lupta electorală se anunță una 
strânsă în județul Neamț în condițiile în care pentru fi ecare 
colegiu, atât pentru Camera deputaților cât și pentru Senat, 
toate formațiunile politice și alianțele electorale au depus 
liste complete. Altfel spus, se vor întrece 7 candidați pe 
loc. În confruntarea electorală pentru camera deputaților 
vor intra 56 de candidați, iar pentru senat 21. Acestora li 
se vor adăuga cei ai minorităților naționale. Spre deosebire 
de alegerile locale din vară, de această dată niciun candidat 
independent nu va încerca să obțină votul electoratului din 
județul Neamț. 

Sursa: 1 TV

7 doamne în cursa electorală
În Neamț doar 10% dintre candidații la alegerile parlamen-
tare sunt femei. Cele mai multe sunt susținute de Alianța 
Romănia Dreaptă, în timp ce lista USL este exclusiv mas-
culină. Susținători ai doamnelor în competiția electorală 
pentru cele două camere ale Parlamentului par să mai fi e 
UDMR, PRM și Partidul Ecologist Român. Alianța Româ-
nia Dreaptă susține în alegerile parlamentare din 9 decem-
brie nu mai puțin de 3 femei. Fostul ministru al dezvoltă-
rii regionale și turismului - Elena Gabriela Udrea candi-
dează pentru Camera Deputaților în colegiul 4, deputatul 
Mihaela Stoica în colegiul 2, iar fostul inspector școlar 
general, Luminița Georgeta Vîrlan, în colegiul 1 senat. 
Două doamne vor intra în confruntarea electorală și din 
partea PRM Neamț: Niculina Crețu va încerca să obțină 
un mandat de deputat, iar Doinița Isache unul de senator. 
Alte două doamne vor fi  susținute de UDMR, respectiv 
de Partidul Ecologist Român: Forika Kinga Melinda, din 
partea UDMR, candidează pe colegiul 5 Neamț la camera 
deputaților, iar Camelia Duca din partea PER pe colegiul 
2 senat. 

Sursa: 1 TV

Operațiunea ”afi șul”
Cine credea că partidele politice vor respecta legea și vor 
începe campania electorală pe data de 9 noiembrie se poate 
declara naiv. Deși mai sunt 10 zile până la startul ofi cial 
al luptei electorale pentru Parlamentul României, una din 
alianțele competitoare deja a montat afi șe electorale. Par-
tea adversă, mai exact reprezentanții USL-ului declară că 
astfel de acțiuni sunt specifi ce partidelor din Alianța Ro-
mânia Dreaptă și că se așteptau la o campanie incorectă 
din acest punct de vedere. Banerele electorale au fost am-
plasate până în prezent în orașul Roznov dar și în centrul 
municipiului Piatra-Neamț.

Sursa: EST TV

Scrisori electorale
Nici nu a început campania electorală și, în stilul clasic, 
politicienii au luat cu asalt cutiile poștale ale nemțenilor. 
Primul se pare că este senatorul Toader Mocanu, candidat 
din partea ARD pentru colegiul 1. Timpul scrisorilor trimi-
se prin poștă a apus de mult, de când internetul a luat locul 
plicurilor și al timbrelor. Există însă oameni care revin din 
când în când la foile de hârtie băgate în cutiile poștale. 
Printre ei și senatorul Toader Mocanu care, în prag de cam-
panie electorală și de alegeri și-a adus brusc aminte de oa-
menii din Piatra-Neamț. Așa că a hotărât ca și cetațenii la 
rândul lor trebuie să își amintească de el, că doar îi repre-
zintă în parlament. Pentru asta le-a trimis pietrenilor câte 
o scrisoare. În care face un raport de activitate.  Activitate 
benefi că pentru nemțenii pe care îi reprezintă, crede sena-
torul.

Sursa: EST TV

 » Administrativ

Final de proiect 
Încă un proiect implementat de Agentia Județeană pentru 
Ocuparea Forței de Muncă Neamț a ajuns la fi nal. Este vor-
ba despre proiectul intitulat Servicii de Ocupare, Formare 
și Training  pe scurt SOFT. Principalul obiectiv al proiectu-
lui SOFT a fost dezvoltarea unor programe integrate pen-
tru formare profesională şi a unor măsuri active de ocupare 
pentru a atrage și menţine pe piaţa muncii cât mai multe 
persoane din grupuri dezavantajate. Un alt obiectiv a fost 
încurajarea antreprenoriatului. În cadrul proiectului, 550 
de persoane au benefi ciat de servicii de consiliere profesi-
onală și orientare în carieră, 255 de nemțeni au participat 
la cursuri de formare profesională, peste 100 de persoane 
și-au gasit un loc de muncă și 6 persoane și-au deschis o 
afacere.

Sursa: 1 TV
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Pregătiți pentru iarnă
Nu doar șoferii au grijă ca autovehiculele lor să fie pre-
gătite pentru sezonul rece ci și pompierii, polițiștii și 
reprezentații Serviciului de Ambulanță. Mare parte din 
mașinile de intervenție sunt echipate corespunzător pen-
tru a înfrunta condițiile vitrege ale iernii. Din nefericire, 
în ciuda echipamentelor de iarnă pe care le dețin se mai 
întâmplă ca acestea să ramână înzăpezite în zonele izolate 
ale județului. Pentru a putea răspunde solicitarilor, salva-
torii nemțeni își pun mari speranțe și în sprijinul oferit de 
autoritățile locale. Acestea trebuie să le înlesnească acce-
sul autospecialelor pe drumurile pe care le au în adminis-
trare, prin folosirea utilajelor de deszăpezire și a materia-
lelor antiderapante. 

Sursa: 1 TV

Anvelope de iarnă doar pe gheață și polei
Anvelopele  de iarnă nu sunt obligatorii de la 1 noiembrie! 
Polițiștii rutieri spun că legea nu prevede niciun termen 
calendaristic, ea fiind aplicabilă în orice perioadă a anu-
lui pe drumurile acoperite de gheață și zăpadă. Cei prinși 
nepregătiți riscă amenzi de până la 1.400 de lei și reținerea 
certificatului de înmatriculare. Obligativitatea dotării auto-
vehiculelor cu anvelope de iarnă nu depinde de o anumi-
tă perioadă, ci de condițiile meteorologice. Astfel, șoferii 
trebuie să aibă pneuri de iarnă când circulă pe drumuri 
acoperite de zăpadă, gheață sau polei, indiferent de perioa-
da calendaristică. Legislația intrată în vigoare anul trecut 
prevede ca autovehiculele să fie echipate cu anvelope care 
poartă marcajul M+S. Nu sunt acceptate anvelopele mai 
vechi de 4-5 ani și nici cele allseasons. 

Sursa: 1 TV

Căldură în casele pietrenilor
Societatea Locato va furniza, începând de joi 1 noiembrie, 
caldura în casele pietrenilor racordați la sistemul centra-
lizat de furnizare a agentului termic. Măsura se aplică 
în conformitate cu prevederile legale în vigoare. Până în 
ultima zi a lunii octombrie, circa jumătate din centralele 
termice de tip modul au fost deschise ca urmare a cereri-
lor venite de la locatari, prin intermediul președinților de 
asociații. În ceea ce privește prețul gigacaloriei, acesta a 
rămas neschimbat și nu va suferi modificări pe timpul ier-
nii.

Sursa: 1 TV

Toată lumea e offline
Programul informatic prin care pietrenii pot solicita online 
informaţii de interes public şi îşi pot plăti taxele şi impozi-
tele de-acasă, prin intermediul calculatorului, prinde foarte 
greu. În cele trei săptămâni de la momentul în care a de-
venit funcţional, doar 34 de pietreni au solicitat obţinerea 
unui cont valid cu care să se logheze la portalul Primăriei 
Piatra-Neamţ. 

Sursa: EST TV

 » Social

Părinți de meserie
Aproape 500 de nemțeni sunt de meserie părinți. Este vor-
ba despre asistenții maternali care au grijă de unul, doi 
sau chiar mai mulți copii în schimbul unui salariu lunar. 
În alte peste 1000 de  cazuri familii sau persoane singure 
au luat în plasament copii ai rudelor sau cunostințelor pe 
care nu  mai  avea cine sa îi îngrijeasca. Pentru fiecare 
copil pe care îl are în grijă, asistentul maternal primește o 
remunerație lunară egală cu salariul minin pe economie, o 
alocație pentru hrană în valoare de 11 lei pe zi, de două ori 
pe an bani pentru îmbrăcăminte și în cazul copiilor bolnavi 
sau cu handicap o sumă pentru medicamente și tratament. 
În unele cazuri asistenții maternali se atașează de copii și 
solicită adopția pentru a nu se despărți de ei.  

Sursa: 1 TV

ZIARE

 » Politic

Arnăutu se vede deja parlamentar
Decebal Arnăutu nu mai este consilier local. Legislativul 
tîrgnemțean a dat marți, 30 octombrie, o hotărâre privind 
încetarea mandatului său de consilier și a aprobat înlocui-
rea cu Aurel Aciocîrlănoaie (PDL), care era la rând pe lista 
de candidați cu care alianța APEL a participat la alegerile 
locale din iunie. Schimbările din CL Tîrgu Neamț au fost 
urmarea unei adrese a organizației județene a PDL, care a 
anunțat că-și retrage sprijinul politic acordat lui Decebal 
Arnăutu, după ce el a demisionat din rândul democrat-li-
beralilor pentru a-și depune candidatura în Colegiul 7 - 
Camera Deputaților, ca reprezentant al Partidului Popular 
Agrar.

Sursa: Monitorul

Ursărescu a „muls“ de bani CJ
Cât Dorin Ursărescu a fost deputat, firma sa, E85, a înche-
iat contracte în valoare de peste 330 de miliarde de lei cu 
Consiliul Județean. Este vorba numai de lucrările de mo-
dernizare și întreținere a drumurilor județene. Majoritatea 
lucrărilor au fost făcute cu bani obținuti de CJ din credite. 
Unele tronsoane de drumuri au fost atât de bine „moderni-
zate“, încât după finalizarea lucrărilor au apărut probleme.

Sursa: Monitorul

Elena Udrea se bate și cu Eros
Marți noapte a expirat termenul de depunere a listelor cu 
candidați la parlamentare. În Neamț au depus liste șapte 
formațiuni politice sau alianțe, adică vor fi șapte candidați 
pe loc. Printre candidați se află profesori, medici, juriști, 
ingineri, cercetători. În Neamț sunt 11 colegii, opt pen-
tru Camera Deputaților și trei pentru Senat. Este vorba 
de Alianța România Dreaptă (ARD), formată din PDL, 
PNȚCD, Forța Civică și Noua Republică, Uniunea Social 
Liberală (USL), formată din PSD, PNL, UNPR și PC, Par-
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tidul Poporului - Dan Diaconescu (PP-DD), Partidul Popu-
lar Agrar (PPA), Partidul România Mare (PRM), Partidul 
Ecologist Român (PER) și Uniunea Democrată a Maghia-
rilor din România (UDMR).

Sursa: Monitorul

Lui Frățilă îi place PER
Aflat în concediu medical de mai bine de 4 luni, șeful 
CAS Neamț face terapie prin politică. Fost membru PDL, 
Frățilă nu a reuși să se înscrie în cursa electorală ce se va 
finaliza pe 9 decembrie. După negocieri eșuate cu PP-DD, 
se pare că Valerică Frățilă va candida în Colegiul 2 din 
partea Partidului Ecologist Român. Acesta îi va avea drept 
contracandidați pe Vlad Marcoci USL, Mihaela Stoica 
ARD, Adrian Chifu PP-DD și Niculina Crețu PRM.

Sursa: Monitorul

Bazinul pentru înot, una din atracțiile Romanului
Valoare investiției în bazinul de înot s-a ridicat la peste 
3.100.000 de lei prin grija fostului ministru al Dezvoltării, 
Elena Udrea. Bazinul va fi folosit pentru agrement, dar și 
în scop didactic.

Sursa: Monitorul

Agrarienii își stabilesc strategia de campanie
Membrii Partidului Popular Agrar se vor reuni pentru a 
inaugura sediul formațiunii din Roman. Pe 7 octombrie, 
nemțenii propuși la alegerile parlamentare vor participa 
la acțiunea de prezentare a candidaților din întreaga țară. 
Acest lucru va coincide cu un miting de protest al agricul-
torilor.

Sursa: Monitorul

Candidatură la senat contestată şi respinsă
În urma contestării d-nei profesor Luminiţa Vîrlan, candi-
dat ARD (fost inspector general la Inspectoratul de Învăţă-
mânt Neamţ) pentru Colegiul 1- Neamţ, la Senat, de către 
profesor dr. Pavel Lungu, de la Seminarul Teologic „Ve-
niamin Costachi” din Tg. Neamţ, candidatura respectivă a 
fost respinsă de Secţia Civilă a Tribunalului Piatra-Neamţ.

Sursa: Ziar Piatra Neamț

Cătălin Drăgușanu, Consilier Local USL, despre cazul 
Bălan
”Această majoritate, nefirească i-aș putea spune, din Con-
siliul Local a luat o decizie greșită și ilegală, deoarece 
inițiatorul acestui proiect de hotărâre nu a fost în măsură să 
prezinte articolul din lege pe care domnul consilier USL, 
Gheorghe Bălan, l-ar fi încălat, și prin urmare această de-
cizie ar putea fi foarte ușor atacată în instanța de contenci-
os administrativ și ar putea fi anulată.”, a declarat domnul 
consilier local USL Cătălin Drăgușanu.

Sursa: Ziar Piatra Neamț

Președintele Consiliului Județean Neamț despre cazul 
Bălan
În legătură cu destituirea domnului Gheorghe Bălan din 

AGA de la Apa Serv, domnul președinte al CJ Neamț, 
Culiță Tărâță, a declarat ”Eu nu pot să fiu de acord cu așa 
ceva, deoarece există un semn de întrebare. De ce? Cum 
de până acum a fost bun și imediat ce pune întrebări inco-
mode nu mai este bun? Înseamnă că există un „ce” la mij-
loc și trebuie ca eu, în calitate de președinte al CJ Neamț, 
acționar majoritar de la Apa Serv, să fiu precaut. Primesc 
foarte multe reclamații de la cetățeni și sunt obligat să mă 
aplec cu precădere asupra problemelor de la Apa Serv. 
Cert este că apa județului Neamț este cea mai scumpă din 
Moldova, în condițiile în care e apa la doi pași. Vom merge 
inclusiv până la destituirea celor vinovați.”

Sursa: Ziar Piatra Neamț

La ultima ședință de Consiliu Local Tîrgu Neamț s-a 
hotărât ca domnul Arnăutu să plece la treburile lui
La ultima ședință a consiliului local Tg. Neamț, s-a votat 
demiterea domnului Decebal Arnăutu din funcția de consi-
lier local. PDL și-a retras spijinul politic acordat domnului 
Arnăutu.

Sursa: Ziar Târgu Neamț

Interviu cu Vlad Marcoci
„Oamenii sunt sătui de scandal. Vor soluții, nu promisi-
uni!”, spune Vlad Marcoci, fost președinte al CJ Neamț și 
candidatul USL pentru Colegiul 2 Deputați.

Sursa: Mesagerul

Ionel Arsene: „Colegiul 7 înseamnă pentru mine ACA-
SĂ”
„Mă gândesc foarte serios, dacă ajung în Parlamentul Ro-
mâniei, să fac un proiect pentru ceea ce înseamnă turismul 
ecumenic. Să vedem cum putem să dezvoltăm un brand, 
cum au făcut și sucevenii”, a declarat Ionel Arsene, candiat 
USL pentru Colegiul 7 deputați.

Sursa: Mesagerul

Dorinel Ursărescu: „Am reușit să aducem proiecte de 
27 de milioane de euro la Neamț”
„Nu fac un titlu de glorie din acest rezultat, vreau doar să 
le mulțumesc primarilor că sunt alături de mine, că au fă-
cut aceste proiecte, că s-au preocupat.” Președintele PNL 
Neamț, candidat pe colegiul 6 deputați, a vorbit pentru 
prima dată de „unirea tuturor forțelor politice din Neamț 
care să pună deasupra intereselor personale și a orgoliilor, 
interesele județului”.

Sursa: Mesagerul

Marian Enache, demersul MEU pentru sinceritate
O inițiativă venită din partea a două studente de la Facul-
tatea de Științe Politice a Universității București s-a trans-
format într-un adevărat chestionar pentru candidații la par-
lamentarele din acest an. Al doilea candidat care a răspuns 
întrebărilor din „Demers pentru sinceritate” a fost Marian 
Enache, candidat USL Neamț pentru colegiul 8 Deputați.

Sursa: Mesagerul
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Emilia Arcan, drumul de la cochetăria politică la Con-
siliul Județean 
„Este foarte multă muncă, știu ce mă așteaptă, știu la ce 
m-am înhămat, însă îmi doresc să mă implic foarte mult, 
pentru că văd atâtea probleme, atâtea nemulțumiri, atâtea 
lucruri de rezolvat la nivel de județ.[…] Până la urmă sunt 
egală cu colegul domn vicepreședinte Farcaș. Trebuie pus 
umărul la muncă și nu ținem cont de sex sau vârstă.”, a 
declarat vicepreședintele CJ Neamț, Emilia Arcan.

Sursa: Mesagerul

Declarația de credință a profesoarei Luminița Vîrlan
„Decizia de a face politică nu a fost nici conjuncturală, nici 
întâmplătoare, nici una care să fie motivată de vreun soi 
de pricopseală, ci o alegere lucidă, responsabilă, în deplin 
acord cu principiile de viață în care am fost educată.”, a 
declarat doamna profesor Luminița Vîrlan.

Sursa: Mesagerul

Luminiţa Vîrlan, contestată de un profesor de muzică
Candidata ARD pentru colegiul 1 Senat, Luminiţa Vîrlan, 
a fost contestată de un profesor de muzică de la Seminarul 
Tîrgu Neamţ, care a formulat o plângere penală prin care se 
spunea că „nu a pus în aplicare o hotărâre judecătorească”. 
Procesul s-a judecat la 16,30, iar profesorul Pavel Lungu a 
avut câştig de cauză în prima rundă. După termenul de la 
Piatra-Neamţ, Luminiţa Vîrlan a făcut recurs la Curtea de 
Apel Bacău.

Sursa: Ceahlăul

Daţi un leu pentru candidaţi…
“Banii jos!” e regula pentru cei mai mulţi candidaţi la par-
lamentare, indiferent de partid, chiar dacă e un partid sărac, 
cum e România Mare, sau unul mai bogat cum sunt USL şi 
ARD. Au candidaţii bani să se prezinte în faţa electoratului 
şi să-i spună “Votează-mă pe mine, eu sunt cel mai bun, 
mai frumos, mai deştept, mai curat, mai strălucitor”, ca în 
reclamele pentru detergenţi? Anual, partidele primesc, po-
trivit legii, subvenţii de la bugetul de stat în limita a 0,04% 
din veniturile prevăzute în buget. Odată calculată suma to-
tală, împărţirea pe formaţiuni se face în funcţie de numărul 
de voturi obţinute în alegerile parlamentare şi, respectiv, 
locale. De pildă, în anii electorali 2008 şi 2009, românii 
au plătit partidelor 8,051 milioane de lei şi, respectiv, 6,97 
milioane de lei. Adică, peste 3,5 milioane de euro.

Sursa: Ceahlăul

Alegerile parlamentare: Din ce punct pornim?
Intrăm în ultima lună înainte de alegeri. Trecând peste 
estimările pe care le fac doritorii de funcţii, individual, 
pe colegii, ultimele date concrete, reale şi tangibile des-
pre modul în care nemţenii au ales între principalele două 
alianţe politice sunt reflectate de alegerile locale din vara 
acestui an. Datele la care vom face referire în acest mo-
ment conţin voturile alegătorilor din judeţul Neamţ pentru 
Consiliul Judeţean Neamţ. Aceste voturi sunt considerate 
ca intenţie de vot politic deoarece nu este vorba de primari 

sau preşedintele forului nemţean, acolo unde se votează cu 
persoana. Avem în vedere principalele formaţiuni politice 
care şi-au dezbătut supremaţia la alegerile locale (APEL 
şi USL). De menţionat este şi faptul că partidele care au 
format APEL în vară se regăsesc acum în Alianţa pentru o 
Românie Dreaptă (ARD), motorul acestei construcţii fiind 
în continuare PDL.

Sursa: Realitatea

 » Administrativ

Și la telegondolă iarna este aproape
Instalația de transport pe cablu va intra într-o amplă revi-
zie începând cu acest week-end. Plimbările vor fi reluate 
după 1 decembrie. De asemenea, după vreo lună de veri-
ficări, Perla Invest va da drumul la instalația pentru pârtia 
de schiori.

Sursa: Monitorul

Vicele Emilia Arcan va răspunde de Sănătate
Economista Emilia Arcan, desemnată vicepreședinte al 
Consiliului Județean Neamț la finele săptămânii trecute, 
a aflat ieri care îi sunt noile sarcini de serviciu. Conform 
documentului care poartă semnătura președintelui Culiță 
Tărâță, în subordinea Emiliei Arcan intră structura arhi-
tectului șef din CJ, Serviciul Administrativ, instituțiile 
publice de cultură și artă aflate sub autoritatea Consiliu-
lui Județean, Serviciul Salvamont, Administrația Parcului 
Național Ceahlău, Spitalul Județean de Urgență, Spitalul 
de Psihiatrie Sfântul Nicolae Roman. Emilia Arcan mai are 
sarcina de a oferi sprijin și consultanță tehnică autorităților 
publice locale și de dus la bun sfârșit sarcinile care îi vor fi 
delegate pe parcursul activității în administratia județeană.

Sursa: Monitorul

Maternitatea a fost uitată
Maternitatea pietreană se pare că a fost uitată de toată lu-
mea, finalizarea lucrărilor programată a avea loc încă din 
primăvară tot amânându-se fără a fi stabilită o dată precisă. 
Concret, de mai bine de două luni și foștii șefi ai Spitalului 
Județean dar și actualii susțin că inaugurarea maternității 
este împiedicată doar de o mică problemă, rețeaua electri-
că a unității sanitare nefiind dimensionată pentru a putea 
funcționa toate aparatele și echipamentele ce au fost in-
stalate odată cu modernizarea secției. Din păcate, deși toți 
sefii au spus că este o problemă minoră ce va fi rezolvată 
rapid, se pare că lucrurile stau altfel. Cei care au văzut cum 
arată vitoarea maternitate spun că este „ultimul răcnet“, 
spațiul fiind modern, compartimentat în rezerve cu băi pro-
prii pentru mămici dotate cu mobilier nou și aparatură de 
ultimă generație iar sălile de operație precum și cele de 
nașteri sunt extrem de moderne. 

Sursa: Monitorul

Concordie totală în Consiliul Local
Ședința ordinară a Consiliului Local Roman, pe luna oc-
tombrie, desfășurată ieri, 31 octombrie, s-a ținut într-o 
concordie totală a celor 18 consilieri prezenți la ședință. 
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Votul a mers „ca uns“. Au fost făcute și câteva interpelări 
pe chestiuni legate de semaforizările de la Tosca și de la 
Piață. S-a solicitat executivului un raport privind împru-
mutul bancar contractat de Consiliul Local.

Sursa: Monitorul

Şedinţa Comitetului Judeţean pentru Situaţii de Ur-
genţă
Miercuri, 31.10.2012 ora 09.00, în  incinta Palatului Ad-
ministrativ a avut loc şedinţa  extraordinară a Comitetului 
Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă Neamţ. Întâlnirea a 
fost prezidată de domnul prefect Ilie Dumitru Haralambie 
Mitea. În cadrul şedinţei au fost dezbătute: Programul de 
măsuri pentru diminuarea potenţialelor efecte negative ale 
fenomenului de zăpor pe râul Bistriţa, în iarna 2012-2013 
şi Stadiul pregătirii pentru întreţinerea drumurilor naţiona-
le, judeţene şi locale în iarna 2012-2013.

Sursa: Ziar Piatra Neamț

Zilele toamnei nemțene, ediția a X-a
La sfârșitul săptămânii trecute, în municipiul Piatra-Neamț 
s-a desfășurat manifestarea „Zilele toamnei nemțene”. 
Organizatorii au dorit ca, timp de două zile, locuitorii 
reședinței de județ, dar și musafiri din alte localități să se 
convingă cu proprii ochi că veșnicia s-a născut din munca 
țăranului.

Sursa: Mesagerul

Poiana Teiului, investiție de 2,5 milioane de euro – dia-
log cu primarul Petru Bîia
Poiana Teiului are o dezvoltare economică și socială im-
portantă, asemănătoare unor comunități aflate în zonele 
din preajma marilor orașe ale județului. Faptul că actuala 
administrație publică locală încearcă să ofere celor aflați în 
tranzit, agenților economici și locuitorilor servicii din ce 
în ce mai bune este o dovadă a interesului manifestat, mai 
ales că o nouă investiție este în derulare, urmând ca în vara 
anului viitor să se inagureze toate obiectivele cuprinse în 
proiect.

Sursa: Mesagerul

Sărbătoarea Bicazului, dezlegare la petrecere în calen-
darul munților
Pe finalul săptămânii trecute, Primăria și Consiliul Local 
Bicaz, cu sprijinul unor sponsori și al Consiliului Județean 
Neamț, s-au făcut vinovați pentru manifestările cuprinse în 
programul dedicat „Zilelor orașului Bicaz”, știindu-se că 
unul dintre ocrotitorii așezării este Sf. Dimitrie Izvorâtorul 
de Mir.

Sursa: Mesagerul

Centrul istoric a fost redat romașcanilor
La finele săptămânii trecute, primarul Laurențiu Leorea-
nu și deputatul Elena Udrea au inaugurat încheierea lu-
crărilor de modernizare a străzii Ștefan cel Mare, centrul 
istoric al orașului. Lucrarea a costat circa 2.5 milioane de 
lei, făcând parte din Planul Integrat de Dezvoltare Urbană, 

proiect finanțat de UE și avizat de Elena Udrea în timpul 
mandatului său de ministru.

Sursa: Mesagerul

Banii pentru asistența persoanelor cu dizabilități – Pri-
măria Piatra-Neamț vs. Guvern
De trei luni, asistenții persoanelor cu handicap din Piatra-
Neamț nu și-au mai primit remunerațiile la care au dreptul 
prin lege. Pentru că nu sunt bani. Primarul Gh. Ștefan s-a 
întâlnit cu reprezentanții persoanelor cu dizabilități și a ex-
plicat cum s-a ajuns la această criză. „N-o să rămâneți cu 
banii neplătiți, pentru că e o mare nedreptate ca oamenii 
cu dizabilități să nu-și primească drepturile.”, a declarat 
primarul Gh. Ștefan.

Sursa: Mesagerul

Radu Nastasă şi-a dat demisia
Radu Nastasă a anunţat că şi-a dat demisia din funcţia de 
purtător de cuvânt al Spitalului Judeţean de Urgenţă Piatra-
Neamţ, fără alte comentarii. Directorul medical al unităţii, 
dr. Alexandru Juncu, nu vrea, însă, să renunţe la serviciile 
sale şi încearcă să-l facă să se răzgândească: “Am primit 
actul de demisie semnat de Radu Nastasă, însă deocamdată 
negociez cu dumnealui, pentru că vrem să rămână purtător 
de cuvânt.”

Sursa: Ceahlăul

În sfârşit, carne zilnic pe masa bolnavilor!
Actuala conducere a spitalului judeţean a reuşit imposibi-
lul. Putem spune asta raportându-ne la “străduinţele” de-
clarative zadarnice ale fostelor echipe manageriale de a le 
asigura pacienţilor un meniu corespunzător caloric. Dacă 
fostul manager spunea cu mâna pe inimă că nu-i ajung ba-
nii decât pentru paste, orez, ceva lactate, legume şi puţină 
carne de două ori pe săptămână, actuala echipă de con-
ducere a demonstrat că din aceiaşi bani se poate cumpăra 
mâncare mai bună. Care chiar se regăseşte în farfuria bol-
navului, nu doar pe lista de prezentare şi justificare etalată 
la bucătăria spitalului.

Sursa: Ceahlăul

Telegondola intră în revizie tehnică
De pe 5 noiembrie, compania Perla Invest Piatra-Neamţ 
va începe procedurile de revizie anuală la telegondolă şi 
telescaun. Pentru că telegondola are o vechime de 5 ani, 
este necesară o revizie mai serioasă, care va dura 3-4 săp-
tămâni. 

Sursa: Ceahlăul

Peste 4.000 de liceeni primesc „banii de liceu”
Lista beneficiarilor programului social „Bani de liceu” 
cuprinde 4.230 de liceeni din judeţul Neamţ, printre care 
se află şi câţiva dintre cei veniţi la studiu din alte judeţe 
ale ţării. Bursele de 180 de lei lunar vor acoperi întreaga 
perioadă a studiilor, iar pentru elevii din clasa a XII-a şi 
perioada examenului de bacalaureat. 

Sursa: Ceahlăul
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Liceul rămâne de patru ani!
Elevii care acum sunt în clasa a V-a ar fi trebuit, potrivit 
Legii Educaţiei Naţionale să facă cinci ani de gimnaziu şi 
doar 3 de liceu. Modificarea fundamentală adusă structu-
rii liceului de fostul ministru Daniel Petru Funeriu nu este 
însă pe placul cadrelor didactice şi al actualului ministru al 
Educaţiei, Ecaterina Andronescu. Ea a declarat că aceasta 
ar fi „pur şi simplu o abandonare a calităţii sistemului naţi-
onal de învăţământ. Vom corecta Legea educaţiei”.

Sursa: Ceahlăul

”Ochi virtuali” în intersecţiile din centru
De astăzi, orice mişcare a noastră va fi scanată, studiată, iar 
apoi arhivată, totul prin intermediul „ochilor virtuali” pla-
saţi în principalele intersecţii din Piatra-Neamţ. Printr-un 
proiect mai vechi al municipalităţii pietrene ce abia acum 
a prins contur, cele douăsprezece camere de supraveghere 
montate în zonele cele mai aglomerate din oraş sunt cupla-
te la sistemul de supraveghere controlat de un dispecerat 
ce va funcţiona, 24 de ore din 24, la sediul Poliţiei Locale 
Piatra-Neamţ. Viceprimarul Monica Anton îşi doreşte un 
astfel de sistem de supraveghere şi în cartierul Speranţa, 
unde se fură până şi gardul.

Sursa: Ceahlăul

Adăpost pentru oamenii străzii la Văleni
„Amenajăm un spaţiu special care să servească drept adă-
post oamenilor străzii”, precizează viceprimarul Monica 
Anton. „E vorba despre două apartamente cu două camere 
din Văleni, unde vor fi duse saltele astfel încât să poată fi 
cazaţi cât mai mulţi oameni, vor fi asigurate lemnele pentru 
încălzire, apă curentă şi tot ce le mai trebuie. Cât priveşte 
masa, am discutat deja la Centrul social Pietricica, iar de 
luni, săptămâna viitoare, va fi mâncare pentru ei. Ştiu că 
le-ar fi foarte greu să ajungă ei la cantina socială, aşa încât 
vom transporta mâncarea caldă la Văleni, la sediul Poliţiei 
locale de acolo, de unde va fi distribuită acestor sărmani”.

Sursa: Ceahlăul

Colaborare cu basarabenii la CCD Neamţ
O colaborare între Casa Corpului Didactic (CCD) Neamț 
şi Direcţia Generală Educaţie, Tineret şi Sport, a Consi-
liului Municipal Chişinău, Republica Moldova, va avea 
loc la Piatra-Neamţ, începând de astăzi, 1 noiembrie, până 
duminică, 4 noiembrie. Parteneriatul are ca scop derularea 
unor activități de formare continuă şi  culturale, la care vor 
participa 52 de cadre didactice din Chişinău și 10 cadre 
didactice și formatori din județul Neamț.

Sursa: Ceahlăul

Salmonella la Grădiniţa ”Floare de colţ”
Părinţii care îşi duc copii la Grădiniţa ”Floare de colţ” 
din Piatra-Neamţ au intrat în panică, după ce au aflat că 
mai mulţi micuţi ar fi purtători de Salmonella. Ca în cazul 
multor veşti proaste, lucrurile s-au amplificat, astfel că ieri 
se vorbea despre o sută de copii bolnavi. ”Nici vorbă de 
aşa ceva”, a declarat dr. Daniela Marcoci, din cadrul DSP 

Neamţ. ”Au fost opt cazuri confirmate. S-a făcut dezin-
fecţie în grădiniţă, se va repeta în câteva zile, s-a făcut şi 
anchetă şi am stabilit nişte lucruri clare. Nu e mâncarea de 
vină, personalul e sănătos, aşa că singura explicaţie este că 
un copil, primul care s-a îmbolnăvit, s-a jucat cu ceilalţi şi, 
cum sunt mici şi nu prea ştiu de igienă, i-a îmbolnăvit şi pe 
ei”. Singurul lucru pe care îl au în comun cei 8 micuţi este 
faptul că toţi locuiesc în cartierul Mărăţei. Unde se află, de 
altfel, şi grădiniţa.

Sursa: Ceahlăul

Sute de şomeri au beneficiat de proiectul derulat de Bi-
asil Consult
Ieri, în cadrul unei conferinţe de presă care a avut loc la 
sediul societăţii Biasil Consult din Piatra-Neamţ au fost 
prezentate rezultatele obţinute în urma implementării unui 
proiect derulat cu fonduri europene. Fiecare etapă din pro-
iectului intitulat „Orientare şi formare profesională, factori 
determinanţi ai mobilităţii ocupaţionale” a fost descrisă 
în amănunt de către cei prezenţi: reprezentanţii SC Bia-
sil Consult SRL (în calitate de beneficiar), Globus Prest şi 
Fundaţia pentru Educaţie Dezvoltarea şi Sprijin Comuni-
tar „Constantin Brâncoveanu”, ambele în calitate de parte-
neri. Proiectul cofinanţat din Fondul Social European prin 
Programul Operaţional Sectorial Dezvoltarea Resurselor 
Umane 2007-2013 s-a derulat pe parcursul a doi ani, în 
perioada 1 noiembrie 2010 - 31 octombrie 2012.

Sursa: Realitatea

Precauţii de iarnă
Miercuri dimineaţă, la sediul Prefecturii Neamţ a avut loc 
şedinţa Comitetului Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă, la 
care s-au adoptat o serie de măsuri. Privitor la fenomenul 
de zăpor, va fi obligatorie asigurarea permanenţei la nive-
lul primăriilor Poiana Teiului, Farcaşa şi Borca. S-a dispus 
pregătirea echipelor de alarmare pentru a fi în măsură să 
introducă, la dispoziţia primarului, în orice moment, sem-
nalul „Alarmă la Dezastre” pe teritoriul comunelor şi exe-
cutarea unui exerciţiu de alarmare publică în cele trei lo-
calităţi, pentru pregătirea populaţiei şi a comitetelor locale 
pentru situaţii de urgenţă în cazul producerii de inundaţii, 
ca urmare a blocării albiei râului Bistriţa de gheţuri.

Sursa: Realitatea

Încă 10 zile de concediu medical pentru Valerică Fră-
ţilă
Valerică Frăţilă, revocat din funcţie de CNAS, la începutul 
lunii iulie, va rămâne în medical şi în următoarele 10 zile. 
Mai exact, până pe 9 noiembrie. Indisponibilitatea acestuia 
pe motiv de boală îl poate scuti pentru încă o vreme de în-
locuire. Preşedintele a mai primit o perioadă de concediu 
medical, deoarece, spune el, aşa a considerat medicul care 
l-a investigat la un spital din Iaşi. El se află în concediu 
medical de la sfârşitul lunii iunie când a acuzat probleme 
cu ficatul. La începutul lunii iulie, Casa Naţională a emis 
un ordin de schimbare a indicatorilor de management, iar 
la scurt timp a mai fost emis un ordin care-l revoca pe şeful 
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CJAS Neamţ din funcţia de preşedinte, numai că acesta 
fiind în concediu de boală, revocarea nu a putut fi pusă în 
practică.

Sursa: Realitatea

Fonduri suplimentate pentru Ambulanţă
Această problemă a fost luată în discuţie marţi, în cadrul 
unei videoconferinţe organizată de Ministerul Sănătăţii. 
Conducerea Ambulanţei a fost anunţată că va primi suma 
de 100.000 de lei, bani ce ar fi necesari pentru acoperirea 
salariilor, pentru achitarea datoriilor, pentru achiziţia echi-
pamentului de iarnă, anvelopelor de iarnă, dar şi pentru 
pregătirea maşinilor pentru sezonul de iarnă. Serviciul de 
Ambulanţă va fi finanţat, începând de anul viitor, de la bu-
getul de stat (la fel ca în cazul unităţilor de primiri urgenţe) 
ceea ce înseamnă că nu va mai depinde de Casa de Asigu-
rări de Sănătate.

Sursa: Realitatea

Medicamente mai ieftine pentru profesori
De câteva zile, membrii Sindicatului Liber din Învăţământ 
Neamţ beneficiază de discounturi importante la achizi-
ţionarea de medicamente (cu sau fără compensare) din 
farmaciile Ardealul. În baza unui protocol încheiat între 
conducerea Sindicatului Liber din Învăţământ Neamţ şi 
patronul lanţului de farmacii Ardealul, cadrele didactice 
au o reducere de opt procente la preţul de desfacere a me-
dicamentelor.

Sursa: Realitatea

De azi, plăţi fiscale la alegere
Astăzi intră în vigoare o nouă ordine de stingere a obliga-
ţiilor fiscale, ce permite contribuabililor să opteze pentru 
datoria pe care vor să o achite prima. Noutatea constă în 
faptul că în cazul obligaţiilor fiscale de plată stabilite de 
Fisc, precum şi amenzilor de orice fel, se stinge cu prio-
ritate obligaţia fiscală sau amenda pe care o alege contri-
buabilul. De asemene, noile reglementări stabilesc faptul 
că sunt stinse cu prioritate toate obligaţiile principale în 
ordinea vechimii lor şi abia apoi se acoperă accesoriile 
(dobânzi, penalităţi, majorări de întârziere), tot în ordinea 
vechimii pe care acestea o au.

Sursa: Realitatea

Taxele şi impozitele locale nu vor creşte la Roman
Municipalitatea romaşcană nu intenţionează să majoreze 
nicio taxă şi niciun impozit anul viitor. Recent, un proiect 
de hotărâre de guvern care permitea autorităţilor locale 
să majoreze taxele şi impozitele locale, dar şi să crească 
amenzile cu 16,5 la sută începând de anul viitor a fost pos-
tat pe site-ul Ministerului Finanţelor, însă a fost retras după 
câteva ore. Anunţul a fost însă imediat preluat de presa 
centrală şi a creat nelinişte. Primarul Romanului, Lauren-
ţiu Dan Leoreanu, dă însă asigurări că municipalitatea nu 
are intenţia de a majora în 2013 nicio taxă şi nici amenzile.

Sursa: Realitatea

Patru localităţi şi o instituţie publică îşi iau maşini prin 
programul „Rabla”
Patru localităţi din judeţul Neamţ, Roman, Tîrgu Neamţ, 
Tazlău şi Cândeşti, precum şi o instituţie publică din sub-
ordinea Consiliului Judeţean Neamţ, Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului se numără prin-
tre entităţile care au fost introduse pe lista de beneficiari 
ai Programului „Rabla”. Mai exact, au posibilitatea să-şi 
cumpere una sau mai multe maşini noi cu reduceri cu-
prinse între 3.800 şi 11.400 de lei (echivalentul a unu-trei 
tichete valorice). Pentru fiecare tichet primit, persoanele 
juridice mai sus menţionate au casat câte o maşină mai 
veche de 10 ani.

Sursa: Realitatea

Analize medicale la foc automat
De astăzi, laboratoarele dau undă verde efectuării analize-
lor şi investigaţiilor medicale gratuite. Beneficiari sunt cei 
programaţi pentru această lună în baza biletelor de trimi-
tere de la medicii de familie. Unele laboratoare vor onora 
trimiterile pentru doar câteva zile, atât cât permit fondurile 
alocate de Casa de Asigurări de Sănătate, iar cei care vor 
avea acest noroc sunt persoane înscrise chiar şi de două 
luni pe listele de aşteptare.

Sursa: Realitatea

Poliţiştii primesc cu ţârâita banii pentru echipament
Poliţiştii nemţeni vor primi, luna aceasta, încă o tranşă din 
banii pentru echipament, sume prevăzute prin lege şi pe 
care Ministerul Administraţiei şi Internelor (MAI) a tot 
întârziat să le achite. În concluzie, în luna noiembrie, poli-
ţiştii vor primi 200 de lei, bani reprezentând cota parte din 
drepturile de echipament.

Sursa: Realitatea

 » Social

Anvelopele de iarnă sunt obligatorii în anumite condiții
Conducătorii auto vor fi amendați doar dacă sunt depistați 
conducând autovehicule fără a fi dotate cu anvelope de iar-
nă dacă este zăpadă, polei, mâzgă sau gheață. Cei care nu 
respectă aceste reguli riscă amenzi cuprinse între 2.500 si 
4.000 de lei și rămân și fără certificatul de înmatriculare.

Sursa: Monitorul

O nouă stagiune a Atelierului de teatru-lectură
Biblioteca Judeţeană vă invită joi, 1 noiembrie, ora 17.00, 
în Sala  „Teatrul de Joacă”, la deschiderea stagiunii 2012-
2013 a Atelierului de teatru-lectură, cu spectacolul „Joi, 
mega Joy (Joi sărbătoare)”, după piesa cu acelaşi nume 
a scriitoarei maghiare Katalin Thurcóczy. Textul, ofertant 
pentru orice actor, se pliază armonios pe specificul trupei 
Atelierului de teatru-lectură. Personajele pitoreşti, ce aco-
peră un larg evantai de tipologii, sunt interpretate de doam-
nele Adriana Comaniciu, Lucreţia Constantinescu, Elena 
Ivan, Dorina Macovei, Elena Solomon şi Maria Şoricuţ, 



iar spectacolul poartă amprenta scenografică şi regizorală 
a coordonatorului artistic al trupei – Dan Iacob.

Sursa: Ziar Piatra Neamț

Nemțeanca Roxana Elena Apreutesei la Vocea Româ-
niei, sezonul II
Cunoscătorii și nu numai au avut ocazia să o urmarească 
la PRO TV, la Vocea României, pe frumoasa și talentata 
nemțeancă, Roxana Elena Apreutesei. Pe măsura prestației 
Roxanei au fost copiii săi, admiratori înfocați ai lui Smi-
ley, care, la fel ca mama lor, au reușit să cucerească scena 
și publicul prezent. Indiferent de opinia juriului, județul 
Neamț nu poate fi altfel decât mândru cu astfel de oameni 
dăruiți talentului lor.

Sursa: Ziar Piatra Neamț

Noi apariţii editoriale în Neamţ
În aceste zile, doi dintre scriitorii din Neamţ, poetul Ghe-
orghe Simon şi criticul literar Adrian G. Romilă, au publi-
cat câte o nouă carte la două edituri prestigioase din ţară. 
Adrian A. Romilă, de data aceasta în calitate de prozator, 
publică la Editura “Brumar” din Timişoara romanul “În 
drum spre sud. Roman de aventură”. Poetul Gheorghe Si-
mon adaugă apariţiilor sale editoriale încă un volum de 
versuri. Cartea sa, care poartă un titlul sugestiv pentru 
conţinutul ei, “Amin Agapia”, a apărut la editura ieşeană 
“Princeps. Edit” şi este cea de-a opta din creaţia sa (trei 
dintre ele fiind publicate în Franţa).

Sursa: Ceahlăul

Pictori nemţeni în enciclopedii naţionale
Patru dintre artiştii plastici nemţeni – Dumitru Bezem, Pe-
tru Petrescu, Ştefan Potop şi Vasile Doru Ulian – au apărut 
în “Enciclopedia artiştilor români contemporani”, lucrarea 
de sinteză care cuprinde în cele peste 200 de pagini ale sale 
fişele a 105 artişti plastici români, selectaţi după criterii de 
valoare, din a doua jumătate a secolului XX. Enciclope-
dia este semnată de criticul de artă Alexandru Cebuc, fost 
director al Muzeului Naţional de Artă, şi de Ruxandra şi 
Sorin Papa, artişti plastici.

Sursa: Ceahlăul

Lansare de carte
Vineri, 2 noiembrie, la ora 16, în sala de conferinţe a Grand 
Hotel Ceahlău, va avea loc lansarea cărţii “Violarea liber-
tăţii de exprimare”, semnată de cunoscutul om de televizi-
une Petru Frăsilă. Volumul reprezintă cea de-a patra apari-
ţie editorială a acestui autor, după debutul său din 2005 cu 
cartea “Libertatea de a fi ziarist”. Petru Frăsilă a fost primit 
recent în Uniunea Scriitorilor, Filiala Iaşi.

Sursa: Ceahlăul

S-au înmulţit cazurile de rabie
În Neamţ, numărul animalelor bolnave de turbare a crescut 
faţă de anul trecut. Îngrijorător este faptul că acestă situaţie 
se înregistrează în condiţiile în care inspectorii sanitari ve-
terinari defăşoară cu regularitate campanii de vaccinare a 

animalelor domestice şi sălbatice. Vulpile bolnave pătrund 
în localităţi şi chiar în curţile oamenilor, fapt ce determină 
creşterea riscului răspândirii turbării la animalele domesti-
ce şi la om, prim muşcătură şi zgârietură.

Sursa: Realitatea

Explozie la Dragomireşti
S-a cutremurat pământul la Dragomireşti, după ce mai 
multe grenade şi proiectile, neexplodate din timpul răz-
boaielor, au fost detonate în poligonul amenajat în comu-
nă. Muniţia descoperită în cursul acestui an a fost depo-
zitată într-o groapă. Pentru distrugerea ei, pirotehniştii au 
folosit câteva zeci de kilograme de trotil. Sunetul asurzitor 
şi fumul gros s-au resimţit până în sat.

Sursa: Realitatea

Cabane şi pensiuni „la cheie” închiriate de Crăciun şi 
Revelion
Proprietarii de pensiuni şi-au pregătit din timp oferte-
le pentru petrecerea sărbătorilor de iarnă, mai ales că ne 
apropiem cu paşi repezi de sfârşitul acestui an. Nemţenii 
care sunt indecişi unde să-şi petreacă sărbătorile, mai ales 
că pachetele turistice cu masă şi cazare sunt ceva mai cos-
tisitoare, au ca alternativă închirierea integrală a pensiu-
nilor. Proprietarii caselor de vacanţă sau pensiunilor au 
lansat pe piaţă oferte generoase pentru grupurile de turişti 
dornici să petreacă împreună sărbătorile acestui sfârşit de 
an. Astfel, nemţenii care nu vor să depindă de programul 
pe care îl organizează hotelierii de Crăciun și Revelion, 
pot opta pentru închirierea „la cheie” a pensiunilor turisti-
ce din Neamţ, dar si din alte zone ale ţării.

Sursa: Realitatea

Gata cu reducerile de preţuri!
Ieri s-a finalizat perioada legală în care comercianţii au pu-
tut să practice vânzări de soldare. Agenţii economici mai 
au posibilitatea de a aplica astfel de vânzări de abia în luna 
ianuarie a anului următor. Deşi aproape toţi comercianţii 
din Piatra-Neamţ au vândut solduri, niciunul nu a intrat în 
legalitate prin notificarea primăriei cu 15 zile înainte de a 
opera reducerile.

Sursa: Realitatea

Elevii din trei licee au participat la evenimentul „Euro-
pa pentru tineri”
Elevii de la colegiile naţionale Petru Rareş şi Calistrat Ho-
gaş, precum şi cei de la Colegiul Tehnic de Transporturi 
Piatra-Neamţ au participat, săptămâna trecută, la manifes-
tarea „Europa pentru tineri” organizată de Centrul Europe 
Direct Nord-Est. Tinerii au primit informaţii cu privire la 
posibilităţile de mobilitate pe care le au în calitate de ce-
tăţeni europeni şi la modalităţile de accesare ale acestora, 
precum şi tipul de informaţii pe care le pot obţine apelând 
la reţelele Europe Direct şi Eures.

Sursa: Realitatea
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Pentru al doilea an consecutiv, Ştefan Hruşcă va susţi-
ne un concert în Piatra-Neamţ
Ştefan Hruşcă ne va colinda şi anul acesta. Artistul va re-
veni pe scena Casei de Cultură din Piatra-Neamţ la sfârşi-
tul acestei luni, mai exact pe 28 noiembrie.

Sursa: Realitatea

Cine agresează personalul medical va face închisoare
Cei care vor ameninţa ori agresa personalul medical vor 
fi pasibili de închisoare, după ce respectivele acte de vio-
lenţă au fost catalogate drept ultraj printr-o lege aprobată  
în urmă cu câteva zile, de Parlament. Măsura îi încântă pe 
medici, care deseori au parte de ameninţări şi injurii din 
partea unor pacienţi sau a familiilor acestora.

Sursa: Realitatea

După ce a fost sancţionat, judecătorul Gheorghe Moro-
şanu iese la pensie
Magistratul Gheorghe Moroşanu, de la Judecătoria Bicaz, 
vrea să iasă la pensie, motiv pentru care a făcut o cerere 
în acest sens, solicitarea fiind analizată astăzi, în şedinţa 
Plenului Consiliului Superior al Magistraturii (CSM). Pen-
sionarea judecătorului bicăjean vine la câteva luni după ce 
magistratul a fost sancţionat disciplinar, de către CSM, cu 
diminuarea indemnizaţiei de încadrare lunară brută, cu 
15%, pe un trimestru.

Sursa: Realitatea

„Joi sărbătoare” deschide stagiunea la Atelierul de tea-
tru-lectură
Astăzi, la Biblioteca Judeţeană „G. T. Kirileanu” va avea 
loc festivitatea de deschidere a stagiunii 2012-2013 a Ate-
lierului de teatru-lectură. Evenimentul va fi marcat prin 
spectacolul „Joi. mega Joy” ( „Joi sărbătore”), după piesa 
cu acelaşi nume a scriitoarei maghiare Katalin Thurcóczy.

Sursa: Realitatea
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